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Platform Sociaal Domein op 6 oktober 2022 
 
 

Bijeenkomstimpressie door Alice van den Nieuwboer,   
Wethouder van Ommen 

 
 
 

“Het eerste platform Sociaal Domein na de verkiezingen 
was op 6 oktober jongstleden. 
In het mooie Raalte kwamen ervaren en nieuwe 
wethouders bijeen voor een gevarieerde vergadering.  
 
Een nieuwe voorzitter! 
Gerria Toeter, wethouder van Raalte, had zich met een 
leuke film gekandideerd als voorzitter van het platform. 
Gerria is met veel enthousiasme en vertrouwen door de 
collega’s benoemd als voorzitter. Zij volgt hiermee Bart 
Jaspers Faijer op, die door portefeuillewijziging, niet meer 
deelneemt aan het platform. De vice-voorzitter is Judith 
Compagner, wethouder in Olst-Wijhe. Pieter van 
Zwanenburg, nu wethouder in Haaksbergen, denkt met 
Gerria en Judith mee in de agendacommissie Sociaal 
Domein.  
 
Hervormingsagenda Jeugd 
De VNG heeft gesprekken in de regio’s gepland om met gemeenten in gesprek te gaan over 
de aangekondigde Hervormingsagenda Jeugd. Een aantal portefeuillehouders uit onze regio 
zullen deelnemen aan de bijeenkomst in Enschede met Léon Meijer, delegatielid VNG. We 
bespraken hoe we het proces van de Hervormingsagenda staan. We hebben er toch wel 
zorgen over. Is er grip te krijgen op stijgende kosten met de voorstellen uit de agenda? We 
ervaren het ook als complex dat je met - lokale partijen maar ook - grote bovenregionale 
partijen van doen hebt waar je als gemeente ‘één van alle spelers’ bent. Een groot deel van 
de aanwezige wethouders neemt ook deel in de regionale samenwerkingsverbanden Jeugd 
(OZJT en RSJ) dus goed om even samen te sparren.  
 
Samenwerkingsplatform Sociaal Domein 
De gemeenten, Rijk en samenwerkingspartners vinden elkaar in het ‘samenwerkingsplatform 
Sociaal Domein’. Mariska ten Heuw (VNG en onze voormalige collega) verzorgde een 
introductie, waarbij zij een toelichting gaf op de samenhangende aanpak, gericht op vraag en 
behoeften van inwoners. Het werd wel duidelijk dat het een dynamisch netwerk is met als doel 
de lokale uitvoeringskracht te versterken. Als regioadviseur is Mariska de verbinder tussen de 
verschillende functies van het platform). Het platform kent 4 functies: verbinden tussen 
overheid en partners, kennis genereren, advisering en versterken van de uitvoering met 
instrumenten, gesprekstafels en trainingen. 
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Sociale agenda provincie Overijssel 
Daarna werd het druk ‘schrijven en appen naar de eigen organisaties’; gedeputeerde Roy de 
Witte schetste namelijk alle programma’s en pilotmogelijkheden waar gemeenten aan mee 
kunnen doen. Vooral het voornemen om bij te dragen in de energielasten van maatschappelijk 
vastgoed, werd als een grote steun gezien. Verenigingen worstelen enorm met de gestegen 
energielasten. Zij geven dan ook eigenlijk in alle gemeenten wel aan, dat verenigingen willen 
verduurzamen. Maar vooral op korte termijn behoefte hebben aan compensatie. De 
gedeputeerde zegt toe informatie over de ‘Sociale Hypotheek’ naar ons te sturen. 

 
Energie-armoede 
We spraken nog door op energie. Diverse gemeenten initiëren fondsen tegen 
energiearmoede. Ook worden á la corona, meldpunten of vroegsignaleringsaanpak, ingericht. 
Bestuurders ervaren het heel zinvol dat we de informatie met elkaar uitwisselen.  
 
Een wereld te winnen 
Als er een bestuurder is die de kar heeft getrokken om zorgfraude te agenderen bij VNG en 
Rijk, dan is het de Almelose Eugène van Mierlo wel. Een thema waar diverse onderzoeken op 
zijn gehouden waarvan het eerste ‘een wereld te winnen’ is. Het gaat om het voorkomen van 
slechte kwaliteit, misbruik van middelen en incidenten. Een onderwerp dat we alleen aan 
kunnen pakken als zoveel mogelijk partijen samenwerken. Renée Emmelkamp van VNG 
Naleving ging in op de laatste ontwikkelingen. Eugène vulde aan met zijn lokale ervaringen en 
versterkte regionale aanpak in Twente. Een aanpak loont ook; de middelen die je terugkrijgt 
wegen op tegen de investering van de aanpak. Eugène zegt ons toe dat hij het model-PGB-
beleid naar ons zal sturen. 
 
Verbinden 
Ik zie in het platform een hele prettige samenstelling 
van collega’s waarin informatie en kennis worden 
gewisseld. Zeker als nieuwe wethouder is het mooi om 
te ervaren hoeveel ervaring en kennis in deze groep 
beschikbaar is. Dit platform verbindt inhoud en 
deelnemers. Ik kijk al uit naar de volgende bijeenkomst! 
 
 
Alice van den Nieuwboer, 
Wethouder in Ommen.” 

 

 
 


